

Møtereftrat

Møte nr: 8/2017

Møtedato/tid: 13. september 2017 kl 19-21

Møtested: OI klubbhus

Møtedeltakere:

Funksjon	Navn	Fremmøte
Leder	Nina Vøllestad	X
Nestleder	Erik Gulhav	X
Styremedlem	Anne-Lise Sørli	X
Styremedlem	Jan Thomas Birkeland	Ikke møtt
Styremedlem	Morten Roa	X
Varamedlem	Anne-Lise Schei	Forfall
Varamedlem	Johan Danielsen	X

1 Referat fra møtet 28. august 2017

Godkjent

2 Prosjektplan for ny idrettshall på Sofiemyr

Vidar Fålund, Harald Vaadal, Leif Wedøe og Roald Albrigtsen deltok i møtet sammen med Prosjektleder Alan Raouf, fra prosjektkontoret i Oppegård kommune.

Raouf presenterte organisering og plan for å realisere ny idrettshall. Idretten får plass i prosjektgruppen og i en referansegruppe (se presentasjonen). Prosjektgruppen vil ha møter ukentlig. Med et svært stramt tidsskjema, forventes det byggestart i første halvår 2019.

Det var generell tilfredshet med organiseringen av arbeidet og idrettens plass i prosessen. Morten Roa blir idrettens representant i prosjektgruppen. Det må også legges opp til god og hyppig kontakt med klubbene underveis i arbeidet.

3 Fordeling av LAM midler

Endelig forslag til fordeling av LAM midler ble presentert. Det fremlagte forslaget ble vedtatt.

4 Prosjektmandat Nordre Follo IR

Eriks forslag til mandat fikk støtte, og fremmes til neste fellesmøte.

5 Rullerende handlingsplan – samarbeid Ski IR og OIR

Eriks forslag til handlingsplan er en foreløpig plan, og vil utvides ettersom behovene melder seg. Den foreløpige planen fremmes til neste fellesmøte.

6 Orienteringssaker og innkommet post

- Møte med ordfører og varaordfører 12. okt. Vi ser fremover og vil legge vekt på å få frem Oppegård-idrettens behov og ønsker, slik at dette kan bringes frem av våre politikere i fellesnemda. Det må også tas stilling til om samarbeidsavtalen skal forlenges evt erstattes av en felles avtale med Ski.

- 7 Eventuelt
Ingen saker